
Zápis z 5. jednání Komise pro „Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích“ a 

komunitní plánování sociálních služeb RMČ Praha 17 dne 22. 6. 2015 

 

Přítomni:    Ing. Šimonová, Mgr. Čermáková, p. Hejnic, p. Masopust, p. Svoboda, Bc. Štěpař,                                     

Omluveni:  p. Vaic 

Hosté:         Mgr. Synková, Ing. Podaný, Ing. Lejsek, PhDr. Jindřich Kadlec 

Tajemnice: Ing. Balázsová   

 

Program:  

1) Hlasování o přítomnosti hosta PhDr. Kadlece 

Hlasování Pro:      6                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení: Komise schválila přítomnost hosta PhDr. Jindřicha Kadlece na dnešní komisi.  

 

2) Hlásování o schválení programu 

         Hlasování Pro:      6                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení:  Komise schválila program dnešního jednání. 

3) Informace o projektu výstavby DPS . 

        Zástupce firmy Šumavaplan, Ing. Lejsek prezentoval vývoj práce na projektu  DPS 

v Řepích. Ing. Lejsek poděkoval Ing. Šimonové, Ing. Podanému a Bc. Štěpaři  za pomoc na 

projektu.  Seznámil členy komise i hosty  s původním projektem  a s aktuálním stavem 

projektu.  Představil  umístění objektu na pozemku. Představil projekt pro jednotlivá 

patra, umístění bytů v objektu, potřebné místnosti pro provozovatele soc. služeb a 

zájmovou činnost, prostory pro technické zázemí a atrium.  V suterénu budou umístěny 

prostory pro sklepy a technické zázemí - kotelna, prádelna, sušárna, sklady atd. 

V přízemí jsou navrhovány byty s intenzivnější péčí, recepce, jídelna, společenská 

místnost, ordinace lékaře a provozní místnosti pro poskytovatele.  V 1. patře  jsou kromě 

bytů umístěny místnosti pro fyzioterapii, tělocvična a prostory pro volnočasové aktivity. 

V 2. patře jsou navrhovány byty a kanceláře pro poskytovatele soc. služeb. 



Dům s pečovatelskou službou  je určen pro 100  osob.  Celkový investiční náklad stavby  je 

140 mil Kč. 

Diskuse k bodu č.3: 

Mgr. Synková – je potřeba projednat, zda CSZS  se přestěhuje do DPS.  Nejsou prostředky na 

to , aby DPS i CSZS  byly umístěny samostatně.  Je potřeba počítat s tím, že tento dům se 

staví s perspektivou 50 – 100 let.  

p. Hejnic – je potřeba počítat s tím, že tento dům se stane centrem pro obyvatele Řep. 

p. Svoboda – je potřeba počítat s tím, že obyvatelstvo stárne, nebude mít na poplatky ve 

svých bytech. 

PhDr. Kadlec – je potřeba vést diskusi o potřebách obyvatel DPS, základem je bezpečnost 

obyvatel.  

Ing. Lejsek – veškeré návštěvy v DPS budou chodit přes recepci v přízemí. Je hezká zkušenost 

z jiných DPS v atriu vysadit růže, každý obyvatel bude mít možnost si vysadit svou růži.  

Ing. Podaný – připomínky lze podávat i během ÚR. 

Ing. Lejsek – na dotaz jak je umístěno lůžko v bytové jednotce? Lůžko je možné umístit do 

středu místnosti, aby se dalo v případě potřeby zvýšené péče obcházet a nebo se dá 

přesunout do rohu místnosti.  

Mgr. Synková – co zahrnuje rozpočet na 14O mil.? 

Ing. Lejsek -  rozpočet zahrnuje stavbu, vybavení kuchyňských koutů v bytech, vybavení 

jídelny. Zařízení bytů si obyvatelé budou řešit sami.  

V září je plánováno zastupitelstvo na 23. 9. 2015. Zde bude představena vizualizace projektu 

pro zastupitele i pro občany.  Předmětem řešení je ještě venkovní design budovy. 

4) Komunitní plánování  –  Ing. Balázsová informovala o komisi komunitního plánování, která 

se setkává pravidelně na magistrátu HMP nebo na jednotlivých městských částech.  Na 

komisi dochází za každou městskou část zástupce městské části. Členové komise jsou 

informováni o činnosti magistrátu v sociální oblasti a zároveň členové  informují o 

činnosti na jednotlivých MČ.  

Ing. Šimonová  informovala o  materiálu  „Krajská síť sociálních služeb HMP pro rok 2016“.  

Jeho finální verze byla schválena na zasedání  Zastupitelstva magistrátu hlavního Prahy 

dne 18.6. 2015 a bude umístěna na webových stránkách MHMP.  

Diskuse k bodu č. 4: 



PhDr. Kadlec zastává názor, že bychom měli komunitně plánovat, abych naše MČ nevypadla 

ze sítě sociálních služeb. 

Mgr. Synková informovala o nutnosti dle  § 35 zákona o obcích zachovat disponibilní kapacity 

sociálního bydlení pro obyvatelstvo MČ, což v našem případě je splněno  a tyto kapacity 

na našem území jsou zachovány. Dále informovala o to, že plánuje vejít v jednání 

s MHMP ohledně financování našeho domu s pečovatelskou službou, neboť MHMP má 

v naší městské části byty. 

 

Ing. Šimonová ukončila jednání a uvedla předběžný termín dalšího setkání komise na září 

2015 před zastupitelstvem naší MČ.  

 

Termín příštího jednání komise je stanoven předběžně na září 2015.  

Praha, 26. 6. 2015 

Zapsala : Ing. Balázsová 

 

 

 

 

 

 

     …………………………........                                       ……...…..………………………… 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová                ověřovatel zápisu p. Masopust 

 


